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8 yıldan bu zaman kadar birçok branşda sporcu yetiştiren ve bu branşlarda birçok başarıya
imza atan Fatsapor; bulunduğu grupta şampiyon olarak 1. Amatör Lige yükselme başarısı
göstermişti.

  

Bu şampiyonluğun ardından gözünü Bölgesel Amatör Lig’e(BAL) diken Fatsaspor; “100 gönüllü
üye arıyoruz” parolasıyla çalışmalarına şimdiden başladı.

  

Yüzlerce lisanlı sporcuyu bünyesinde barındıran ve tamamı Fatsalı gençlerden oluşan
Fatsaspor; Futbol, voleybol, basketbol, tekvando, atletizm, güreş, masa tenisi ve okçuluk
branşlarında faaliyet göstermekte. Kulübün gönüllü üyelere ihtiyacı olduğunu ve bu üyelerden
her ay 10 TL gibi cüzzi destek istediklerini belirten Fatsaspor Kulübü Başkanı Halit KOVANCI; “
Birdahaki sezon Fatsaspor’u Bölgesel Amatör Lige taşıyabilmemiz için gönüllü üyelerimizin
desteğine ihtiyacımız var” dedi.

  

“Hedefimiz Bölgesel Amatör Lige Çıkmak”

  

Fatsaspor yönetim kurulu başkanı Halit KOVANCI takımda ki gençlerin daha iyi yerlere gelmesi
ve Fatsa’nın adının daha fazla duyulması için elimizden gelen tüm çabayı sarf ediyoruz diyerek ;
“Önümüzde ki yıl hedefimiz 1. Amatör ligde başarı sağlayarak bir üst lig olan Bölgesel Amatör
Lige(BAL) yükselmektir. Bu takıma olan inancımız ve güvencimiz tam. İnşallah birdahaki sene
Fatsalılarında desteğiyle Bölgesel Amatör Lige çıkacağımıza inanıyoruz” diye konuştu. 

  

“Fatsaspor ile Fatsa Belediyespor karıştırılmamalıdır”

  

 Fatsaspor’un Fatsalı gençlerden oluşan bir kulüp olduğunu vurgulayan KOVANCI; “Bu sene
Fatsaspor futbol alanında şampiyonluk yaşadı ve 1. amatör lige çıkma başarısını gösterdi. Bu
çocukların iyi yerlere gelmesi ve Fatsa’nın adı daha fazla duyulması gayesindeyiz.
Yetiştirdiğimiz çocukların arasından şu anda iki tane Ordusporun alt yapısında, 9 tane de Fatsa
Belediyespor’un alt yapısında oynayan gencimiz var. Bizi en çok üzen konulardan bir tanesi
Fatsaspor ile Fatsa Belediyesporun halen daha aynı takım sanılmasıdır. Geçen günlerde
basında çıkan bir yazı bizi oldukça üzmüştü. Basında çıkan haberin başlığı Fatsaspor fakat,
içeriği Fatsa Belediyespor’dan oluşuyor. Biz iki takımında iyi yerlerde olmasını istiyoruz. Fakat
bu iki takımın farklı kulvarlarda olduğunun karıştırılmamasını istiyoruz” dedi.
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“Çok fazla destek alan kulüp değiliz”

  

Bİz Fatsaspor olarak çok fazla destek alan bir kulüp değiliz diyen Halit KOVANCI; “ En fazla
kaynağın aktarıldığı kulüp Fatsa Belediyespor’dur. Bizim kaynak sağlamı konusunda aşırı
derecede destek aldığımız söylenemez. Sivil toplum örgütlerinden de gerekli ilgi ve alakayı
gördüğümüzde söylenemez. Ancak özellikle FAGİAD başkanımız Serkan Erdik ve FATSO
Başkanı Tayfun Karataş ‘ın katkıları bizi sevindiriyor ve güvendiriyor. 

  

“100 gönüllü üye arıyoruz”

  

Bu yıl Fatsaspor’a 100 gönüllü üye arıyoruz parolasıyla hareket edeceklerini söyleyen kulüp
başkanı Halit KOVANCI; “ Biz Fatsa halkından kulübe üye olmalarını istiyoruz. Üye kayıt
başvuru formunu alıp doldurarak bizlere ulaştırabilirler. Biz üyelerimizden aylık 10 TL gibi cüzzi
bir rakam destek olmalarını istiyoruz. Bu ödemeleri de hesap numaralarımız yolu ile
yapabiliyorlar. Şu anda kulüp üyesi olarak 35 kişiyiz. Biz Fatsaspor’a 100 gönüllü üye arıyoruz.
Bu konuda gönüllü olmak isteyen vatandaşlar Mehmet Akif İlköğretim okulundan bana
ulaşabilirler. Ya da cep telefonu yolu ile de ulaşabilirler. Bu takıma ne kadar fazla destek
bulabilirsek şampiyonluk yolunda o derece iddialı oluruz. Seneye bu takımı BAL liginde görmek
istiyorsak, Fatsalıların desteğini bekliyoruz” diyerek açıklamalarını sonlandırdı.
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